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Overlast in de loods: 

Gesproken over de puntjes op de i zetten m.b.t. de IJhallen, toezicht op laden en lossen, 
toezicht op sluiten van deuren en toegankelijk houden van de brievenbussen . 

Er zijn een aantal Ateliers en horeca die hun ruimte verhuren , mensen uitnodigen of personeel 
wat gebruik maakt van de in en uitgangen, daardoor is er minder toezicht op wie er de loods 
binnenkomt, dit zorgt voor overlast in de vorm van ongenode gasten in de loods . 

Om deze overlast terug te dringen hebben we een aantal ideeën : 

- Schrijven naar huurders die ruimte verhuren om onze zorgen te delen en dat zij 
verantwoordelijkheid nemen naar externen 

- Openingstijden grote blauwe deur bespreken in de Loodsraad 
- Op de openbare huurdersbijeenkomst wijkagent Mark uitnodigen om te bespreken wat 

we gezamenlijk aan de overlast kunnen doen 
- Enquête inventarisatie overlast 
- Mogelijkheid bespreken om ons beveiligingsbedrijf Delta Safe, na sluitingstijd een ronde 

te laten lopen om ongewenst bezoek de deur te wijzen 
- Bordjes op de nooduitgangen met tekst emergency exit only 
- Oost ingang voorzien van roldeur, toegang van buiten met druppel 

Andere naam voor de commissie beheer, inbreng van Eva, blijft voorlopig zo omdat dit de brede 
lading wel dekt . 


